
Návrh plánu spolupráce města Liberec s Osadním výborem Horní Hanychov na roky 2019-2021

Aktualizace pro roky 2023-25
13.4.2023

Datum 

zadání

Problém, požadavek, návrh Stav

28.8.2019

Hlučnost tramvají Stará Ještědská - Pravidelná proaktivní údržba kolejového svršku, dodržování rychlosti (20 

km/h). Aktuální

28.8.2019

SAJ: Dopravní obslužnost areálu a zajištění parkování v areálu (nikoliv v ulicích Hanychova a nikoliv likvidací 

hřiště na Spáleništi) po plánovaném navýšení kapacit.

Hřiště vyřešeno, 

zbytek dořešit

28.8.2019

Vyřešit agresivitu nepřizpůsobivých obyvatel z ubytovny Ještědská (ohrožují děti v tramvajích, kradou psy, 

kovy apod.). Stálá služba městské policie včetně dozoru v tramvajích, nebo školní autobus. Jak toto řeší nový 

mikrotým?

2019: byly přislíbeny kroky k bezdoplatkové zóně.

Mírné zlepšení, 

nedořešeno

28.8.2019

Omezení rychlosti na silnici na Ještěd od konce Liberce na Výpřež, opatření proti rychlým a hlučným jízdám 

motorkářů na Ještědské ul. i v nočních hodinách.

2019: Bylo už několik snah, Liberecký kraj i vedoucí odboru dopravy MML p. Rychetský to odmítli.

Neřešeno / žádné 

info

28.8.2019

Jmenovat osobu odpovědnou za řešení agend OsV, která bude mít:

1. povinnost informovat  OsV o záležitostech týkajících se Horního Hanychova předkládaných do rady města 

a/nebo zastupitelstva,

2. pravomoc přímo úkolovat odpovědné osoby na magistrátu a v případech, kdy to formálně nelze, bude mít 

povinnost předkládat tyto návrhy odpovědnému orgánu (např. radě) k řešení. V obou případech bude 

kontrolovat průběh řešení, například tohoto akčního plánu.

Neřešeno / žádné 

info

28.8.2019

Obecně koordinace akcí města s eliminací rizika opakování dávných chyb: povolení zahuštění zástavby bez 

řešení školky a dopravní obslužnosti, nestejný přístup k povolení výstavby v ochranném pásmu "dálnice" 

Neřešeno / žádné 

info

28.8.2019

Konzultace chystaných změn v dopravním značení s OsV. Například jednosměrky, které město občas zřizuje v 

důsledku nekoncepční koordinace rozvoje a které by s trochou dobré vůle šlo nahradit výhybnami.

Neřešeno / žádné 

info

28.8.2019

Konzultace povolování výjimek z nočního klidu dle vyhlášky č. 3/2018 s Osadním výborem, nikoliv jen 

"informace na webových stránkách města minimálně 10 dnů před datem konání".

Neřešeno / žádné 

info

28.8.2019 Přebírání chybně provedených oprav vozovek apod. odpovědnými osobami města. Komu to máme hlásit?

Neřešeno / žádné 

info

28.8.2019

Závody automobilů do vrchu - přírodní park, hluk, dříve nebyly dostatečně vymezeny (ne)bezpečné zóny, 

nezanedbatelná část občanů HH je proti.

Neřešeno / žádné 

info

28.8.2019

Obnova někdejšího chodníku od parkovacího domu směrem k Berlínu - kritická situace, chodci jsou v 

ohrožení života!

Neřešeno / žádné 

info

28.8.2019 Chybí chodník v Puškinově ulici.

Neřešeno / žádné 

info

28.8.2019

Nejspíš už neplatí, že v roce 2022 má být hotová spojka Denso - I/35? Je včas řešen zákaz vjezdu kamiónů 

na Puškinovu? Řeší to město včas s výrobci mapových podkladů pro navigace?

Neřešeno / žádné 

info

28.8.2019

Přechod u Domova - analýza bezpečnosti z hlediska délky viditelnosti v zatáčce a reakční doby / brzdné dráhy 

směrem od Ještědu. Prostým výpočtem vychází, že z rychlosti 50 km/h nelze před přechodem na mokré 

vozovce včas zastavit.

Neřešeno / žádné 

info

28.8.2019 Snížení rychlosti a osazení značkami "Pozor děti" v oblasti Stará Ještědská / Spáleniště

Neřešeno / žádné 

info

28.8.2019

Územní plán: Jaký je aktuální stav okolo sběrné komunikace? Návrat k jednání město - kraj - OsV na téma 

silnice II. třídy v trase "Nové Puškinovy". Do roku 2014 bylo město téhož názoru jak OsV = že pro účely silnice 

II. třídy stačí Dubice, pak nastalo vakuum. Pokud by měla zůstat v územním plánu sběrná komunikace, tak 

nikdy jako silnice II. třídy, ale místní komunikace rozčleněná např. kruhovými objezdy malého průměru, aby 

tam nejezdily kamióny.

Neřešeno / žádné 

info

28.8.2019

Doplnit semafor na Spáleništi o software rozsvícení červené při překročení povolené rychlosti a kamerový 

systém hlásící policii/magistrátu jízdu na červenou. Řidiči tam nerespektují 50 km/h ani červené světlo.

Doplnit o kamerové hlášení přestupků

Neřešeno / žádné 

info

28.8.2019

Oprava povrchu alespoň nejhůře zdevastovaných ulic s žádným asfaltovým povrchem nebo jen jeho zbytky, 

např. Houbařské, U školky, Železničářů, ...  Též chodníky, výhybny včetně zimní údržby apod. Město by mělo 

mít priority podle vlastní kontroly stavu komunikací a ne jen podle toho, kdo se víc ozývá.

Neřešeno / žádné 

info

11.4.2023 Oprava několik let nefunkčního semaforu pro tramvaj na křižovatce Ještědská - Stará Ještědská Nové 2023

28.8.2019 Rozšíření pracovní skupiny jednající o rozvoji SAJ o zástupce OsV

OsV občas 

informován

28.8.2019

Ulice Pod Ještědem: nezkolaudovaná kanalizace provozovaná městem v celé oblasti, vyvedená do potoka. 

Na Spáleništi je připravená šachta.

Požadována 

informace o stavu

28.8.2019

Stav územního plánu v oblasti Ještědu - přípravy retenční nádrže? OsV by rád do jednání dostal svého 

zástupce Probíhá

28.8.2019

Hraběcí - problém s odvodem vody.

2023: Doporučujeme horskou vpusť na hranici lesa Zlepšeno, sledovat
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